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Protokół Nr: XV/2020 

 

Nazwa sesji:  XV sesja zwyczajna VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  13.11.2020 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach, ul. Leśna 2 

Godzina rozpoczęcia:  09:58 

Godzina zakończenia:  12:21 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Piotr Jacyk 

2. Franciszek Bajan 

3. Stanisław Mątkowski 

4. Janusz Sopel 

5. Jan Dec 

6. Ryszard Osowski 

7. Maria Preweda 

8. Antoni Mach 

9. Józef Litwiński 

10. Waldemar Sęga 

11. Wiesław Kuterbach 

12. Bogusława Lichacz 

 

 

Przebieg obrad: 

       Otwarcie sesji 

        Sesję otworzył prowadzący, Pan wiceprzewodniczący Józef Litwiński. 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady sesji były prawomocne, na 15 radnych obecnych było 12 (zał. Nr.1) 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Prowadzący przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wniosek formalny o przygotowanie nowego protokołu z poprzedniej sesji. 
  

Pan Radny Piotr Jacyk, opierając się o Statut Gminy złożył wniosek formalny o 
nieprzyjęcie protokołu z poprzedniej sesji ze względu na braki formalne t.j. 
braku streszczenia jego wystąpienia jak też wystąpienia Pana radnego Ryszarda 
Osowskiego w dyskusji na poprzedniej sesji. Następnie trwała polemika pomiędzy 
przewodniczącym obrad, a  radnym P. Jacykiem co do statusu jego wniosku w 
kontekście przyjętego porządku obrad. Pan radny uzasadniał swoje racje. 
Następnie w dyskusji zabrał Pan Ryszard Osowski, który nawiązał do wypowiedzi 
poprzednika, przedstawił swoje poglądy  na temat konstrukcji protokołu i 
zauważył, że wcześniej też miał zastrzeżenia do treści protokołu, ale 
zgłoszone przez niego uwagi do Przewodniczącego Rady przed odbyciem sesji 
zostały uwzględnione. Następnie wniósł uwagę, że skoro porządek obrad został 
wcześniej zatwierdzony, to można go nie przyjąć w głosowaniu na bieżącej sesji 
i po poprawkach przyjąć go na następnej sesji. Przewodniczący obrad 
przedstawił swoje zdanie w tej kwestii i następnie zwrócił się do radnego P. 
Jacyka czy podtrzymuje swój wniosek. Radny  P. Jacyk oświadczył, że wniosek 
swój podtrzymuje i chce go doprecyzować. Wniosek brzmi - cyt.: „ nie przyjąć 
protokołu z poprzedniej sesji przygotować go zgodnie z treścią wypowiedzią na 
następną sesję”. Następnie nastąpiła polemika pomiędzy Przewodniczącym, a 
radnym P. Jacykiem co do trybu postępowania z wnioskiem, Przewodniczący 
poprosił o głos Pana Wójta, który stwierdził, że wniosek formalny powinien 
zostać przegłosowany. Po czym Przewodniczący ogłosił 5 minutową przerwę po 
której zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. Radni głosowali w 
następujący sposób: za wnioskiem 11 radnych, przeciw 1. Wniosek został 
przyjęty. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 1 8,33% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Następnie Przewodniczący, aby zastosować się do przyjętego porządku obrad zarządził 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. Za głosował 1 radny, przeciw było 11 

radnych. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 1 8,33% 

Jestem przeciw 11 91,67% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem przeciw 

Janusz Sopel Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem przeciw 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy. 

Następnie Przewodniczący obrad przeszedł do następnego punktu sesji dotyczącego 

wprowadzenia zmian w Budżecie Gminy na 2020 r. i udzielił głosu Pani Skarbnik Gminy, która 

odczytała proponowane zmiany.  Po przedstawieniu proponowanych zmian w budżecie o głos 

poprosił P. radny Osowski, który wniósł pytanie dotyczące zwiększenia środków w dz. 

Gospodarka i Nieruchomościami o kwotę 17 tyś. zł. Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi (zapis w 

formie tłumaczenia pisemnego dostępny w nagraniu sesji). 

Następnie o głos poprosił P. radny Jacyk, który również pytał, podobnie jak P. radny Osowski o 

zwiększenie środków i doprecyzowanie na jakie wydatki zostały wydatkowane? Pani Skarbik 

udzieliła odpowiedzi (zapis w formie tłumaczenia pisemnego dostępny w nagraniu z sesji). 

Następnie o głos poprosił P. radny Kuterbach, który wniósł pytanie, czy planowane środki we 

wspomnianym dziale są przeznaczone na planowane inwestycje czy remonty czy też 

nieprzewidziane? Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi (zapis w formie tłumaczenia pisemnego 

dostępny w nagraniu z sesji). Dodatkowych informacji w tym temacie udzielił Wójt Gminy. 

Po wyczerpaniu tematu Przewodniczący obrad ogłosił głosowanie nad uchwałą. W głosowaniu 

wzięło udział 12 radnych;  10 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 83,33% 

Jestem przeciw 1 8,33% 

Wstrzymuję się 1 8,33% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Wiesław Kuterbach 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Następnie Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad tj. uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy. Głos przekazał Pani Skarbnik Gminy w celu 

przedstawienia projektu uchwały. W trakcie przedstawiania projektu o glos poprosił P. radny R. 

Osowski, który zadał pytanie dotyczące zaciągania i spłat kredytów Gminy, dywagacje 

prowadzone  pomiędzy radnym Gminy i Skarbnikiem  (zapis w formie tłumaczenia pisemnego 

dostępny w nagraniu z sesji), Pani Skarbnik udzieliła obszernej odpowiedzi na zadane pytanie 

(zapis w formie tłumaczenia pisemnego dostępny w nagraniu z sesji).  Następnie w trakcie 

przedstawiania projektu uchwały o głos poprosił radny P. Jacyk , który również zwrócił uwagę i 

zgodził się z przedmówcą tj. radnym P. Osowskim w kwestiach dotyczących obradowanej 

uchwały. Pani Skarbnik udzieliła odpowiedzi (zapis w formie tłumaczenia pisemnego dostępny w 

nagraniu z sesji). Następnie Przewodniczący, po wyczerpaniu liczby mówców zarządził 

głosowanie nad projektem Uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych, uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Następnie Przewodniczący przeszedł do realizacji następnego punktu obrad, którym było 

podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na realizację zadań Gminy. 

Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. Pani Skarbnik 

przedstawiła projekt. W trakcie przedstawiania projektu o głos poprosił P. radny R. Osowski, 

który zadał pytanie o zasadność i skutki zaciąganego kredytu. Pani skarbnik obszernie wyjaśniła tą 

kwestię (zapis szczegółowy w formie pisemnej w nagraniu z posiedzenia). Po zakończeniu 

wystąpienia oraz dyskusji Przewodniczący zarządził głosowanie nad przedstawionym projektem 

uchwały. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.  

Następnie Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad tj. Podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiaty Lubaczowskiego na realizację remontu 

siedziby PSP w Lubaczowie. Głos zabrała Pani Skarbik. Wyjaśniła przyczynę złożenia tego 

projektu. Proszący o głos w tej kwestii, P. radny Jacyk nie zabrał oficjalnie głosu. Następnie po 

wyczerpaniu tematu Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem Uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 12 radnych, za głosowało 10 przy 2 głosach wstrzymujących. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 83,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 2 16,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

8. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 
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Następnie Przewodniczący przystąpił do następnego punktu obrad tj. Informacji Wójta Gminy z 

działalności pomiędzy sesjami. Pan Wójt przedstawił Radzie swoje działania w okresie od 

poprzedniej sesji. W trakcie wystąpienia Wójta o głos poprosił P. radny Osowski, który zadał dwa 

pytania. Pierwsze dotyczące remontu pomieszczeń w Ośrodku Zdrowia w Wielkich Oczach na 

potrzeby KGW oraz czy firma realizująca inwestycje drogowe na naszym terenie zdoła wywiązać 

się z ich realizacją do końca listopada jak zostało zawarte w umowie. Wójt udzielił odpowiedzi na 

zadane pytania (szczegółowy zapis pisemny w nagraniu z sesji). 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

9. Wnioski i interpelacje radnych. 

Następnie Przewodniczący przystąpił do następnego punktu obrad tj. wnioski i interpelacje 

radnych. W punkcie tym o glos poprosił P. radny Jacyk , który w swoim wystąpieniu zapytał Wójta 

między innymi o działania Gminy związane z pozyskiwaniem środków na inwestycje ze środków 

tarczy „ antykryzysowej”, które mogłyby być wykorzystane na zadania inwestycyjne (budowa 

siedziby OSP w Kobylnicy Wołoskiej lub remont budynku po byłej szkole ), (pełny test wystąpienia 

dostępny w formie pisemnej w nagraniu sesji). Wójt udzielił odpowiedzi na zadane pytania ( 

pełny tekst dostępny w formie pisemnej w nagraniu sesji). Po czym nastąpiła dyskusja na różne 

tematy, w której głos zabrał P. radny Mach pytając o  realizację jego wniosku dotyczącego 

wykonania parkingu przy Urzędzie Gminy, Wójt odpowiedział, że prace są na etapie 

projektowania (pełny tekst dyskusji i wystąpień dostępny w formie pisemnej w nagraniu z sesji).  

Osoby proszące o głos  

Piotr Jacyk  

Antoni Mach  

10. Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący obrad zamknął sesję. 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

   

 

 

Protokołował: Zbigniew Pałczyński                                                                Przewodniczący Obrad 

                                                                                                                Józef Litwiński              


